

تعيين رئيس الشؤون المالية بالوكالة للمجموعة

Appointment of Acting Group Chief Financial Officer

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Date	04 March 2026	التاريخ	
Company Name	Bank ABC (Arab Banking Corporation B.S.C.)	اسم الشركة	
Trading Code	ABC	رمز التداول	
Subject	بنك ABC يعلن عن تعيين رئيس الشؤون المالية بالوكالة للمجموعة Bank ABC announces the appointment of Acting Group Chief Financial Officer	الموضوع	
Material Information	<p>Bank ABC announces the appointment of Suresh Padmanabhan as Acting Group Chief Financial Officer, effective 1 March 2026.</p> <p>In his role as Acting Group CFO, Suresh will be a member of the Group Management Committee and will be responsible for Group's finance functions, including financial and regulatory reporting, capital and liquidity management, financial planning, balance sheet management, tax management and accounts & expense management, together with functional matrix oversight of our subsidiaries and branches.</p> <p>Suresh has over 30 years of experience in banking and</p>	<p>عيّن بنك ABC السيد/ سوريش بادمانابهان في منصب رئيس الشؤون المالية بالوكالة للمجموعة، ذلك إعتباراً من تاريخ 1 مارس 2026.</p> <p>وبموجب منصبه، سينضم السيد/ بادمانابهان إلى فريق الإدارة التنفيذية العليا للمجموعة، وسيتولى مسؤولية جميع مهام الشؤون المالية للمجموعة، بما في ذلك التقارير المالية والتنظيمية، وإدارة رأس المال والسيولة، والتخطيط المالي، وإدارة الميزانية العمومية، وإدارة الضرائب، وإدارة الحسابات والمصروفات، إضافةً إلى الإشراف الوظيفي على شركات المجموعة التابعة وفروعها وفق نموذج الإدارة في المؤسسة.</p> <p>يملك سوريش بادمانابهان أكثر من 30 عامًا من الخبرة في</p>	المعلومات الجوهرية

	<p>financial services and has been with Bank ABC since 2001. As Head of Group Finance, he has led the Group's finance function, supported the Board and executive management and played a key role in capital planning, performance management, major acquisitions, and finance transformation initiatives. He is a CFA Charter holder and a Fellow Chartered Accountant.</p>	<p>القطاعين المصرفي والمالي، وقد انضم إلى بنك ABC في عام 2001. وبصفته رئيس الإدارة المالية للمجموعة، قاد قسم الإدارة المالية للمجموعة، وقدم الدعم لمجلس الإدارة والإدارة التنفيذية، ولعب دورًا أساسيًا في تخطيط رأس المال، وإدارة الأداء، وتنفيذ عمليات الاستحواذ الكبرى، ومبادرات التحول المالي. وهو حاصل على شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA) وزميل المحاسبين القانونيين.</p>	
<p>Shareholding in the Issuer and its Subsidiaries</p>	<p>—</p>	<p>نسبة التملك في الشركة او الشركات التابعة</p>	

<p>Name</p>	<p>فاطمة يوسف Fatema Yusuf</p>	<p>الاسم</p>
<p>Title</p>	<p>رئيس الاتصال المؤسسي والتسويق للمجموعة Group Head of Communications and Marketing</p>	<p>المسمى الوظيفي</p>
<p>Company Seal ختم الشركة</p>	<p>Signature التوقيع</p>	
		